
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 15 januari 2024
Plats: klubbhuset, la Marquesa
Närvarande: Ingrid Ek, Holger Dieckhoff, Bente Hansen, Per Lindqvist, Jan Qvillby
Frånvarande: Ingrid Elofsson Svensson, Lars Garneij

Öppnande
Per öppnade mötet.

Föregående protokoll
Den nya sponsorn Best Group Spain SL planeras in i tävlingsschemat. Per tar
kontakt.
Frågan angående gemensam resa skjuts fram till hösten.
Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

Rapport från ledamöter
Klubben bjuder på greenfeen till Mästarmötet.

Ekonomiska läget genomgicks efter underlag från Ingrid E-S.

Lång diskussion fördes angående restaurangen och maten. Färre och färre äter
vilket är ett bekymmer för den sociala samvaron. Uppenbart är att många
medlemmarna inte är nöjda med nuvarande restaurang, speciellt med tanke på
priset och ljudnivån.
Bente och Per tar ett möte med Maritaus och Sabores för att lyssna av vad de
kan erbjuda.
Oavsett var, är målet att servera mat kl 14 och ha prisutdelning kl 14:45.

Årsmöte
Beslutades att ha årsmöte med fest lördag 6 april. Holger ser till att kallelse går
ut på hemsidan enligt stadgarna.
Verksamhetsberättelser skickas till Per.



Valberedningen förbereder sina förslag till ny styrelse.
Per tar kontakt med Ulla Brehm i första hand ang festkommitte.

Övriga frågor
Diskussion fördes om klubbens hantering av oss som grupp.
Upplevelsen är att servicen försämrats för oss som kunder.
Per tar kontakt med Guiermo i första hand.

Nästa möte
Måndag 12 februari efter golf och mat.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Per Lindqvist
Sekreterare Ordförande


